
P R O T O K Ó Ł NR 2/2018 
z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa  

i Gospodarki Terenami odbytego w dniu 12 grudnia 2018 roku 
 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Ponadto w posiedzeniu udział brali: Pani 
Iwona Michalak – zastępca dyrektora Wydziału Środowiska, Architektury  
i Budownictwa, Pan Leszek Przybył – dyrektor Wydziału Środowiska, Architektury 
i Budownictwa, Pan Stefan Goryczka  - dyrektor Wydziału Geodezji, Katastru  
i Gospodarki Nieruchomościami oraz Pan Sławomir Stefaniak – Sekretarz Powiatu 
Rawskiego. 
Posiedzeniu przewodniczył przewodniczący Komisji - Pan Henryk Majewski. 
  Przyjęto następujący porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Opinia do projektu uchwały w sprawie zasad reprezentacji Powiatu 

Rawskiego w Związku Powiatów Województwa Łódzkiego. 
4. Sprawa wycinki lip przy drodze powiatowej 4302 E. 
5. Planowany wzrost cen energii elektrycznej. 
6. Wybór wiceprzewodniczącego Komisji. 
7. Zamknięcie posiedzenia.   

 
Ad.1 Otwarcia posiedzenia komisji o godzinie 14:00 dokonał Przewodniczący 
Komisji Ochrony Środowiska i Rolnictwa – Pan Henryk Majewski, witając 
członków komisji. Stwierdził istnienie quorum i uprawnienie do podejmowania 
wiążących decyzji. 
 
Ad.2 Do przedstawionego przez Przewodniczącego Komisji  porządku obrad  uwag 
nie zgłoszono. Porządek został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad.3 Opinia do projektu uchwały w sprawie zasad reprezentacji Powiatu Rawskiego 
w Związku Powiatów Województwa Łódzkiego. 

Projekt uchwały omówił Pan Sławomir Stefaniak – Sekretarz Powiatu 
Rawskiego: 

Zgodnie z treścią art. 69 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym oraz 
uchwały nr XX/108/2016 Rady Powiatu Rawskiego w sprawie przyjęcia statutu 
Związku Powiatów Województwa Łódzkiego, wymagane jest ustalenie 
reprezentantów Powiatu Rawskiego do Zgromadzenia Powiatów Województwa 
Łódzkiego. jako reprezentantów Powiatu Rawskiego w Zgromadzeniu Związku 
Powiatów Województwa Łódzkiego proponuje się Pana Jacka Otulaka  
– Wicestarostę Powiatu Rawskiego i Pana Stefana Goryczkę - Geodetę 
Powiatowego.  
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Założenia projektu e usług i informatyzacji usług geodezyjnych (z funduszy 
RPO), w którym będą uczestniczyć powiaty z terenu Województwa Łódzkiego 
omówił Pan Dyrektor Stefan Goryczka. 

Komisja Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki 
Terenami jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt niniejszej uchwały. 
 
Ad.4 Zgodnie z przyjętym porządkiem obrad przystąpiono do realizacji punktu 
dotyczącego wycinki lip przy drodze powiatowej 4302 E, na terenie Gminy Cielądz. 

Wycinka została zapoczątkowana w roku poprzednim i dotyczy łącznie 63 
lip. Komisja stoi na stanowisku, że wycinka takiej ilości drzew będzie zbyt dużym 
uszczerbkiem dla środowiska naturalnego. 
 
Ad.5 Tematem planowanego wzrostu cen energii elektrycznej Komisja zajmie się na 
jednym z kolejnych posiedzeń. 
 
Ad.6 Wybór wiceprzewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa, 
Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki Terenami. 

Wiceprzewodniczącym Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa, 
Geodezji i Gospodarki Terenami wybrano (4 głosy za na 4 obecnych) Pana Jacka 
Otulaka. 
 
Ad.6 W sprawach różnych: 

Przewodniczący Henryk Majewski poinformował, że kolejne posiedzenie 
Komisji dotyczyć będzie wypracowania planu pracy Komisji na rok 2019. 
 
Ad.7 Wobec wyczerpania przyjętego porządku obrad, Przewodniczący Henryk 
Majewski o godz. 1430 dokonał zamknięcia objazdowego posiedzenia komisji.  
 
W załączeniu : 
- lista obecności 
Sporządził: Tomasz Góraj. 

Przewodniczący Komisji  
Ochrony Środowiska, Rolnictwa, 
Leśnictwa i Gospodarki Terenami 
 

Henryk Majewski 
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